
    

 

Protokoll - styrelsemöte nr 1/2024–2025 

Dag:  Lördag10 augusti 2024   

Tid/ Plats:  Klockan 10.00-12.00 / Vattenverket 

Närvarande:  Clas Gunnarsson    ordförande/ kassör   

  Ulla Berg                  ledamot         

  Michael Jirblom             suppleant  

  Steinar Unsgaard  suppleant 

                    Tommy Manfredsson                         suppleant 

                    Ewa Kuikka                                      sekreterare          

                         

Frånvarande: Roger Johnsson  ledamot 

                    Daniel Brevik       ledamot 

 

1. Mötet öppnas 

2. Godkännande av Dagordningen  

3. Föregående mötesprotokoll godkändes  

4. Ekonomi  

• Alla årsavgifter är betalda utom ett inkassokrav på 880 kr från en medlem. Styrelsen 

beslutar att vederbörande kommer att kontaktas och erbjudas en plan för betalning. 

• En fastighet har problem med betalning sedan tidigare och är inte längre ägare till huset. 

Fordran är ca 20 000:- Personen kan inte delges föreningens krav då han inte är anträffbar 

trots försök av Kronofogden. Styrelsen beslutar att ärendet är vilande tills vidare. 

• Styrelsen beslutar att arvodet för förtroendevalda för 2024–2025 skall vara på samma nivå 

som åren tidigare. 

 

5. Vägar:   

•  Infarten Övre Tådås. Styrelsen beslutar att lägga på nytt grus på infarten en sträcka på 

ca 100 meter. 

•  Infarten Nedre Tådås. Styrelsen beslutar att nytt grus kommer att läggas på där svacka 

i vägbanan uppstått.    

      Styrelsen beslutar att diket mellan vattenverket och Nedre Tådås 79,77,75,73 skall 

justeras för att ta emot regnvatten från nya diket utanför Övre Tådås 31.  

 

6. Vatten och Avlopp:                                                                                                                  

Ett haveri inträffade 6–7 juli. En backventil vid avloppspump Nedre Tådås 53-55 hade fått in en 

bit frigolit från bäcken, ventilen stod öppen, vatten från bäcken forsade in. Bosse Garton 

felsökte och hittade felet. Styrelsen beslutar ersätta Bosse Garton med 800:- i form av 

milersättning för resa med egen bil. 

  



• Taket till vattenpump nr 5 är fortfarande trasigt, behöver lagas innan vintern. Styrelsen 

beslutar att anlita extern snickare om inte vi själva kan lösa detta.  

• Allmänna områden; vi försöker hjälpas åt att röja runt vägar, pumphus, reningsverket, 

vattenverket och pumphusen. Tommy Manfredsson sköter slyröjning runt vattenpump 5 och 

avloppsbrunn för bland annat fastigheterna Övre Tådås 65,67,69, 75,77. Likaså stigen ner 

från fastighet Övre Tådås 77 till Hammardalen. 

• Målning av väggar interiört i vattenverket genomförs enligt tidigare beslut i september.                                                  

7.      Aktivitetslistan behöver en genomgång inför arbetsdag 5 oktober. Genomgång och         

uppdatering ska göras. Clas och Roger tittar igenom listan. Roger Jonsson utsågs till styrelsens 

kontaktperson med ansvar för bland annat förmöten med områdesansvariga. 

8. Övriga frågor:  

• Björnloka växer längs med bäcken Nedre Tådås, Tommy Manfredsson kommer att göra 

en identifiering av växten och ge förslag på åtgärd.  

• Personuppgifter lämnas till sekreteraren av nya styrelsemedlemmar för anmälan till 

Lantmäteriet 

 

9. Nästa styrelsemöte är lördagen 12 oktober kl. 10.00 – 12.00 Plats: Vattenverket 

.  

10.  Mötets avslutas 

 

 

Vid protokollet                                                                       Justeras 

 

Ewa Kuikka                                                                           Clas Gunnarsson 

Sekreterare                                                                           Ordförande  


